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Abstract:

The small and medium institutions have proved their efficacy in fighting
unemployment, providing job opportunities for young people and raising the level of
national economy. It was for this reason that; a lot of countries, including Algeria
gave much priority to these enterprises. Hence, this study focused on these
institutions because it saw them as effective tools in reducing the phenomenon of
unemployment, not demanding and for their flexibility in management. The study did
not, as well, overlook the problems encountered and how they overcame them, and

this was through exposure to small and medium enterprises in the region of Bechar.

Résumé:
Les petites et moyennes entreprises avaient fait préevue d’efficacité de combattre

le chbmage et d’offrir des chances de travail au jeunes et remontre le niveau

économique du pays, c’est pour cela plusieurs paysy compris I’Algérie leurs ont

donné beaucoup d’importances.

De ce fait cette études s’est basée sur ces entreprises vu moyen efficace pour démunie
le phénoméne du chdmage peu la flexibilité de la gestion et non couteuse a I’état.
Aussi cette étude n’a pas négligé de mentionner les problemes rencontrés et la
facon de les dépassé , cette études s’est consacrée au petite et moyennes entreprises

de Béchar.




